
§ 99 
Esittelijän katsaus ajankohtaisiin asioihin 
 
Päätösehdotus  

Aluehallitus päättää merkitä ajankohtaiset asiat tiedoksi. 
 
 
Käsittely 

Aluevaltuuston 2. varapuheenjohtaja Vuornos oli poissa kokouksesta 
tämän asian käsittelyn aikana klo 10.26-10.29. 
 
Käsittelyn aikana esiteltiin mm. seuraavia asioita: 
 
- Strategioiden arviointiprosessin tilannekatsaus 
- Valtion ohjauksen tilannekatsaus 
- Lausuntopyynnöt 
- Selvitys asiakasmaksujen alentamisesta 
- Selvitys aikojen varaamisen sujuvoittamisesta suun terveydenhuollossa 
(suunnitellut ja toteutetut kehittämistoimet) (käsittely § 131 jälkeen) 
- Suun terveydenhuollon tuotantotapa-analyysi (selvitys omasta 
toiminnasta, palvelusetelistä, allianssimallista ja ammatinharjoittajamallista) 
(käsittely § 131 jälkeen) 
 
Palvelualuejohtajat Ahlström ja Hokkanen olivat poissa kokouksesta tämän 
asian käsittelyn aikana klo 11.01-11.06. 
 
Puheenjohtaja ehdotti aluehallitukselle, että aluehallitus siirtyy 
käsittelemään seuraavaa pykälää ja että tämän asian käsittelyä jatketaan 
myöhemmin tässä kokouksessa. Aluehallitus hyväksyi puheenjohtajan 
ehdotuksen yksimielisesti. 
 
Asian käsittelyä jatkettiin §:n 131 ”Ilmoitusasiat” jälkeen. 
 
Kansalliskielilautakunnan puheenjohtaja Westerholm poistui kokouksesta 
tämän asian käsittelyn aikana klo 13.15. 
 
Nuorisovaltuuston edustaja Dimitriou poistui kokouksesta tämän asian 
käsittelyn aikana klo 13.21. 
 
Jäsen Myllyniemi poistui kokouksesta tämän asian käsittelyn aikana klo 
13.26. 
 
Palvelualuejohtaja Hokkanen poistui kokouksesta tämän asian käsittelyn 
aikana klo 13.34. 
 
Asian käsittelyn jälkeen siirryttiin käsittelemään §:ää 132 ” Lausunnon 
antaminen Helsingin hallinto-oikeudelle aluevalituksesta koskien Länsi-
Uudenmaan hyvinvointialueen aluehallituksen päätöstä 10.2.2025 § 39 
virkasuhteen irtisanomisesta”.  
 

Päätös 
Aluehallitus hyväksyi päätösehdotuksen yksimielisesti. 
 

 
 
Selostus  

Kokouksessa annetaan katsauksia hyvinvointialuetta koskevista 
ajankohtaisista asioista mm. seuraavasti: 



 
1. Hyvinvointialuejohtajan ajankohtaiset asiat 

 


